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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

"Miért halmozottan hátrányosak a felsőfokú szakirányú szakképzésre jelentkező egészségügyi
dolgozók?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr . Kökény Mihály
miniszter úrhoz. Kérem kérdésem írásban történő megválaszolását.

Tisztelt Miniszter Úr!

Kapcsolódó módosító javaslatot nyújtottam be a Magyar Köztársaság 2004, évi költségvetéséről és az
államháztartás 3 éves kereteiről szóló T/5601 számú törvényjavaslatának a 578 . számú módosító
javaslatához 250 millió forint többletkeret megszerzése ügyében a felsőfokú szakirányú szakképzés
fejlesztése érdekében. Módosító javaslatom nem talált támogatókra a kormánypárti képviselők
táborában, így azt a T . Ház leszavazta .
A kiegészítés indokaként megjelöltem, hogy az előzetesen megállapított 310 millió forintos keret nem
elegendő az orvosok, fogorvosok, gyógyszerészek és klinikai pszichológusok kötelező
továbbképzésével kapcsolatos kiadások fedezésére . Továbbá azt is leszögezem, hogy az egészségügyi
dolgozók felsőfokú képzési költségeihez még adókedvezményt sem kapnak és a kötelezettek száma
meghaladja a 120 ezer főt . Ezeknek a fontos tényeknek figyelembevételével kérdezem a T . Miniszter
urat.
Az amúgy i s nehéz helyzetben lévő egészségügyi dolgozók teljes pénzügyi tönkretétele-e a célja a
jelenlegi kormányzatnak azzal, hogy nemcsak kedvezményeket nem ad, de még a támogatási keretet is
csak mintegy 60 százalékban kívánja biztosítani?
Mit kíván tenni a tárca az orvosok és gyógyszerészek szakképzésének segítéséhez hiányzó támogatási
pénzösszeg kiegészítése érdekében?
Miért bünteti a kormányzat az egészségügyi dolgozókat azzal, hogy kötelező képzéseket ír nekik elő
pénzügyi támogatási háttér nélkül?

Várom megtisztelő válaszát
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